
Zápis z jednání Rady rodičů dne 9.ledna 2025 
 
Za ZŠ sv. Voršily: p. ředitel, sestra Magdalena 

Za RR: Marta Hochmal (4.B) místopředseda,  

zástupci tříd: 1.A,1.B, 2.A, 2.B, 3.A, 3.B, 4.A, 4.B, 5.A, 5.B, 6.A, 6.B, 7.A, 7.B, 8.A, 8.B,9.A, 9.B 

Neomluveni: 2.A 

Program: 

1. Zahájení 

Marta Hochmal přivítala přítomné zástupce rodičů a ještě jednou omluvila předsedkyni RR. 

2. Školní ples  

Organizátoři plesu informovali RR o probíhajících přípravách, vše postupuje správným směrem. 
Sál i kapela jsou zajištěné. Poslední věci, které se řeší je pomoc rodičů a žáků z jiných tříd během 
plesu a příspěvky/dary do tomboly. 

Výzva o dary do tomboly byla rozeslaná panem zástupcem ve čtvrtek všem rodičům spolu 
s aktualitami ze školy. Zástupci RR osloví rodiče ve svých třídách se žádostí, zda by nechtěli něco 
do tomboly darovat. 

Zástupci 8.A Anna Ježková a 8.B Radka Svojanovská přislíbili oslovit rodiče ve svých třídách se 
žádostí o pomoc během plesu. Někteří rodiče i žáci už se přihlásili. Organizátorky vytvoří tabulku 
v google a tam se budou zájemci dopisovat ke konkrétním aktivitám/ úkolům. 

RR obdržela od rodičů devátých tříd dar ve výši 31.000 kč.  

Hlasování: Celý dar ve výši 31.000 bude převeden třídám a bude sloužit k pokrytí nákladů na 
ples. 

Pro: 17 
Proti:0 
Zdržel se : 0 
 
Hlasování: Rada rodičů poskytne prostředky pro jistinu za pronájem prostor ve výši 20.000 kč. 
Pro: 17 
Proti:0 
Zdržel se : 0 
 
Peníze, které na ples byly vysbírané ze vstupenek budou převedené na účet RR z těchto peněz se 
budou hradit faktury související s plesem (pronájem, kapela, atd.) Drobné nákupy budou rodiče 
hradit v hotovosti. 

3. Počítače  

Radní Pavel Holeček za 7.A informovala rodiče o vývoji daru počítačů a notebooku pro školu.  
Rýsuje se více možností a zdrojů, které by mohly počítače do školy darovat. Situace bude 
dořešena do konce ledna, kdy by mělo být jasné kolik a jakých počítačů by škola měla dostat. 

RR Pavlovi Holečkovi za jeho práci poděkovala. 



4. Masopust  

Přípravy na Masopustní rej probíhají bez problémů. Organizátoři za RR jsou ve spojení s paní 
učitelkou Masopustovou, aby domluvili společný program.  

Zástupci RR osloví rodiče žáků prvního stupně, zda by chtěli na akci přinést pro děti občerstvení. 

5. Školní jídelna  

Marta Hochmal a Pavel Holeček připravili dotazník pro rodič a žáky, který má za úkol anonymně 
zjistit spokojenost se stravováním v školní jídelně. RR zašle případné připomínky k dotazníku 
emailem do pátku 17.1.2025. Připomínky budou zapracovány a dotazník bude následně rozeslán 
rodičům. 

RR prodiskutovala možnost vytvořit dotazník i pro zaměstnance školy. Pan ředitel tento nápad 
podpořil. RR vytvoří i dotazník pro zaměstnance. 

6. Různé 

RR prodiskutovala vývoj ohledně hodin plavání. Zástupci tříd, kterých se problém týkal potvrdili, 
že nastala změna ve výuce. Bylo ale také poznamenáno, že stejný problém trvá během 
odpoledních kroužků. M. Hochmal vyzvala rodiče, kteří tento problém pozorují, aby postupovali 
dle pravidel o problému informovali paní učitelku Kuthanovou, která má kroužky ve škole na 
starosti. 

Dále RR prodiskutovala možnost zařadit preventivní programy zaměřené na online prostor a 
používání chytrých telefonů. V pozdější diskuzi pan ředitel informoval RR, že preventivní 
programy jsou určené pro žáky pátých tříd, kde každoročně probíhají. Pro mladší žáky je problém 
sehnat program a lektora. Pan ředitel příslíbil přednést požadavek na zařazení preventivních 
programů pro mladší žáky, zejména žáky čtvrtých tříd na poradě ŠPP, která proběhne v týdnu od 
13.1.2025. 

RR s panem ředitel probrala benefiční koncert a jeho průběh. Současně RR velmi ocenila zásah 
školy vůči šíření fotek dětí na sociálních sítích, které pořídil jeden z přítomných politiků. Fotky 
byly po výzvě školy staženy. 

7. Informace od pana ředitele 
• Probíhá tříkrálová sbírka 
• Klasifikační porada 
• 20.- 22. ledna bude probíhat focení do ročenky 
• 24.ledna se koná ples 
• 30.1. vysvědčení 
• 31.1. pololetní prázdniny 

 

Příští -  únorové - jednání RR se uskuteční ve čtvrtek 6.února – ve 18:00 hod. v knihovně.  

Zapsala: Marta Hochmal 

 


